
 
 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, B= Beslutning 

 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 B • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1 I • Opfølgning fra sidst Bo 19.00 - 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

Alle 19.05 – 19:30 

3 I • Indeklima 

Status 

 

 

 

BS, alle 

 

19.30 -19.35 

4 D, B • DropMob 

Hvordan arbejder v i videre med projektet? 

Bo C, alle 

 

 

 

 

19.35-20.00 

5 I, D, B • Skole/hjem-samtaler 

 

 

 

 

Torben, alle 20.00-20.20 

6 I, D • Arrangement om sociale medier 

22. november afholdes der arrangement med formand for 

medierådet Anne Mette Thorhauge 

 

 

BS, alle 20.20-20.35 

7 I • Eventuelt 

 

 

Alle 20.35-21.00 

 

Referat 

 

0.  

Godkendt 

 

1. 

Brian vender tilbage efter jul. 

 

2. 

Elevrådet  

Ikke til stede. Konstituerende møde på torsdag 

 

 

 

Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

8-2016 

Dato 

1. november 2016 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Bo Christiansen 

Mødedeltagere  

Bettina Elmeskov Mortensen. Bo Christiansen. Lone Varming. Michael Thomsen.  Pia Kjellgaard. Thomas Naur Olsbro. Torben Hocke.  

Elevråd. Pernille Kjellberg.  Bo Søndergård. 

Fraværende Carsten  Petersen. Brian Hyldig.   Næste møde (tid/sted) 

7. december 2016 



 

Pæd. råd/skolemøder 

Medarbejderne arbejder med opgaven om Impact Cycles. 

X-ugen afviklet. 

Motionsdag afviklet. 

MED 

Intet møde siden sidst 

Formanden 

Intet 

Ledelsen 

1. december ansættes ny skoleleder på Løve-Ørslev Skole, så PK og BS stopper konstitueringen der. 

Nyt skema starter d. 14. november. Flere skemaændringer i løbet af skoleåret. 

BS har været på besøg i børnehaverne for at "sælge billetter".  

 

3. 

Der er løbende kontakt med ejendomsservice. BS har bestilt møde med Lone Himmelstrup. 

Rapport fra SEAS-NVE kommer i løbet af november.  

TH fortæller, at temperaturen i overbygningen er blevet bedre i dette efterår. 

Det aftalte møde mellem Michael, Carsten og Plan, Byg og Miljø blev aflyst inden efterårsferien. 

Michael har sendt flere mails til kommunen uden svar.  

Der skal snart være 5-års-gennemgang af byggeriet. 

Skolebestyrelsen overvejer fælles henvendelse på decembermødet. 

 

4. 

Drøftelse af udbyttet af Drop Mob-aftenen med Skole og Forældre. 

Godt koncept - men lidt mere anerkendelse af det hidtil udførte arbejde ville have været godt.  

Antimobbestrategien skal træde i kraft d. 1. aug. 2017.  

Der arbejdes med Drop Mob-elevdelen til trivselsdagen i marts. 

Der nedsættes en arbejdsgruppe med bestyrelsesmedlemmer, ledelse, medarbejdere og elevrødder til det 

fortsatte arbejde med implementeringen af antimobbestrategien.  

Pia og Bettina vil gerne deltage i arbejdsgruppen.  BS indkalder til møde. 

 

5. 

Overbygningens delråd har diskuteret modeller for skole-hjem-samtaler. TH præsenterede modellerne.  

Debat om oplægget.  

Samtaleteamet beslutter selv formen på samtalerne. 

 

6. 

BS har sendt indbydelsen til de andre skoler i kommunen og bedt dem sende den ud til forældrene. 

BS kontakter pressen.  

Vi er spændte på fremmødet. 

 

7. 

Brian kan ikke deltage i landsmødet i Børn og Forældre d. 18.-19. nov. Pia undersøger, om hun kan 

deltage.  

Brugsanvisning til ansøgning til "Få det nu fixet"-puljen kommer. Punkt på næste bestyrelsesmøde. 

Forslag og ideer sendes til BS eller BC. 

Næste møde er d. 7. december. Der serveres lidt "julemad" efter mødet. 

Ønsker og ideer til SFO-delen ("gæstegarderober" og Web-system til beskeder/legeaftaler mv.)  

"Drejebog" til kontaktforældre. 

Til idébank for forældre: Opskrift på Sverigestur mv.  

Info fra mødet i trafikudvalget. Punkt på næste møde.  


